
 آرمان ملی: پس از حاشیه های مجمع فدراسیون 
ژیمناستیک و انتخاب رئیس جدید، به نظر می رسد شاهد 

تغییرات در راس این فدراسیون خواهیم بود. 
   مجمع فدراسیون 

مجمع انتخاباتی فدراسیون ژیمناستیک در حالی اواخر 
اسفند ماه سال گذشته برگزار شد که دقایقی قبل از شروع 
این مجمع گزینه های ریاست این فدراسیون مشخص 
شدند. بر این اساس اعلام شد صلاحیت زهرا اینچه درگاهی 
رئیس سابق فدراسیون و یکی از گزینه های اصلی ریاست 
تایید نشده است. اینچه درگاهی که در جلسه حضور 
داشت، پس از این اتفاق نسبت به عدم تایید صلاحیتش 
معترض شد و همراه با بیش از ۲۰ نفر از اعضا، مجمع را 
ترک کرد. این در حالی بود که مجمع با ریاست محمد 
پولادگر معاون وزیر ورزش به کار خود ادامه داد و در نهایت 
عابد حقدادی به عنوان رئیس جدید فدراسیون انتخاب 
شد. در مجمع فدراسیون ژیمناستیک، ناظر فدراسیون 
جهانی هم حضور داشت که به گفته اینچه درگاهی در 

نهایت حاضر به امضای صورتجلسه انتخابات نشد. 
   صحبت های اینچه درگاهی 

اینچه درگاهی با اشاره به جزئیات مجمع ژیمناستیک 
که در بخشی از آن خبرنگاران اجازه ورود به آن را پیدا 
نکردند و پشت در ماندند، گفت: در مجمع اعلام کردند 
انتخابات طبق اساسنامه وزارت ورزش برگزار می شود 
اما مترجم برای ناظر فدراسیون جهانی چیز دیگری را 
ترجمه کرد و گفت انتخابات طبق اساسنامه فدراسیون 
ژیمناستیک برگزار می شود. نسبت به این موضوع معترض 
شدم و با زبان انگلیسی گفتم که مترجم امانتداری را 
رعایت نمی کند. پولادگر گفت انگلیسی صحبت نکنم 
چون این کارم توهین به مجمع است. من هم گفتم 
اعتمادی به مترجم شما نیست. اینچه درگاهی در خصوص 
اینکه گفته می شود مجمع فدراسیون ژیمناستیک به حد 
نصاب نرسیده و برگزاری انتخابات قانونی نیست، تاکید 
کرد: طبق ماده ۱۸. ۱ اساسنامه فدراسیون و ماده ۱۵. ۱ 
اساسنامه وزارت ورزش، حضور دو سوم اعضای مجمع در 
زمان رای گیری لازم است. قبل از شروع انتخابات، ۲۳ 
نفر از مجمع بیرون آمدیم و نامه هایش موجود است. در 
مجموع اعضای مجمع ۴۸ نفر بودند. مجمع از رسمیت 

خارج شد اما ادامه دادند. انتخابات باید لغو می شد و الان 
هم باطل است. وی با بیان اینکه به نشانه اعتراض نسبت به 
عدم تایید صلاحیتش مجمع را ترک کرده است، در پاسخ 
به این سوال که آیا پرونده باز قضائی و مالی دارد؟ اظهار 
کرد: خیر؛ پرونده مالی باز ندارم. حکم تبرئه من موجود 
است. پرونده تشکیل شد اما در دادسرا تبرئه شدم. پرونده 
باز ندارم. یک پرونده تبرئه شده دارم و جلوی حضورم در 
انتخابات گرفته شد. حتی گفتند من اختلاسگر هستم 
ولی خوشحالم که ثابت شد یک خدمتگزارم. وی که با 
برنامه »ورزشگاه« گفت وگو می کرد، به واکنش ناظر 
فدراسیون جهانی به این انتخابات هم پرداخت و یادآور 
شد: پس از مجمع ناظر فدراسیون جهانی از من خواست به 
هتل محل اقامتش بروم و در لابی منتظر بمانم. او به اتاقش 
رفت و اساسنامه انگلیسی را آورد. ناظر گفت سرم درد 
گرفته است چون در اساسنامه انگلیسی قانون یک سوم 
و دو سوم برای برگزاری رسمی مجمع ذکر شده در حالی 
که در جلسه به من گفتند قانون نصف به علاوه یک است. 
گزینه رد صلاحیت شده انتخابات فدراسیون ژیمناستیک 
در پاسخ به این سوال که آیا بهتر نیست به خاطر نفع 
کشور اقدامی برای تعلیق این فدراسیون صورت نگیرد؟ 
گفت: نفع کشور در حضور متخصصان است. من قهرمان 
ژیمناستیک هستم. با احترام به آقای حقدادی؛ او هنوز 
حتی اسم همه شاخه های رشته ژیمناستیک را نمی داند. 
من ۲۲ ماه کوتاه آمدم و الان هم مشکلی ندارم. ناظر 
فدراسیون جهانی، گزارش خودش را می دهد. چه بپذیرم 
چه نپذیرم. هر کاری برای جلوگیری از تعلیق لازم بوده 
است را انجام داده ام. ناظر فدراسیون جهانی به من گفت 
برگه ای را امضا نخواهم کرد؛ متاسفم و گزارشم را می دهم. 

   ماجرای ایمیل 
عابد حقدادی منتخب مجمع انتخاباتی فدراسیون 
ژیمناستیک، در گفت وگو رادیویی اعلام کرده که رئیس 
پیشین ایمیل را در اختیار فدراسیون قرار نمی دهد و 
برخی از مربیان نیز از گرو گرفتن ایمیل صحبت می کنند، 
چرا خانم اینچه درگاهی ایمیل فدراسیون را در اختیار 
مسئولان جدید قرار نمی دهد؟ اینچه درگاهی خردادماه 
سال جاری در گفت وگو با ایرنا در پاسخ به این سوال گفت: 
هر فردی که ریاستش در فدراسیون ژیمناستیک تایید 

می شود باید ایمیلی به فدراسیون جهانی معرفی کند. 
من هم زمانی که رئیس فدراسیون ژیمناستیک شدم 
ایمیل رسمی خودم را به فدراسیون جهانی معرفی کردم. 
این ایمیل، تا زمانی که من، رئیس فدراسیون هستم 
اعتبار دارد. مگر آقای حقدادی نمی گوید ریاستش در 
فدراسیون ژیمناستیک قانونی است؛ پس چرا ایمیل 
رسمی خود را به فدراسیون جهانی ارائه نمی دهد؟ تا 
امروز من تمام تلاشم را انجام دادم تا ژیمناستیک تعلیق 
نشود. قول همه گونه تعامل و همکاری هم دادم، اما 
نمی توانم کاری را تایید کنم که از اساس اشتباه است. 
تفاقات مجمع فدراسیون ژیمناستیک گویای همه  ا
چیز است. در حال حاضر هم حقدادی با مطرح کردن 
این موضوع که به خاطر ایمیل، تیم ملی نمی تواند در 
مسابقات بین المللی شرکت کند به دنبال ایجاد هجمه 
علیه من است. در حالی که او خودش مقصر این وضعیت 
است و حالا به بهانه تیم ملی می خواهد ریاستش را در 

فدراسیون ژیمناستیک قانونی کند. 
   نشانه تغییرات؟

عابد حقدادی رئیس فدراسیون صحبت هایی را در 
صفحه شخصی اش در فضای مجازی مطرح کرده که 
به نظر می رسد قرار است اتفاقات تازه ای درخصوص 
فدراسیون رخ دهد. حقدادی در این باره نوشته است: »باید 
در حل مشکلات ورزش پیش قدم بود. از هر تصمیم که به 
حل مسائل مختلف از جمله حضور مقتدرانه در بازی های 
آسیایی و سایر رویداد منجر شود، استقبال می کنم. طلبکار 
نیستم و همواره بدهکار جامعه ورزش بوده و هستم و از 
هیچ کوششی دریغ نکرده و نخواهیم کرد، کما اینکه در 
ظاهر به ضرر این کمترین باشد. مهم، موفقیت فرزندان این 
سرزمین و آرامش در این رشته است. پس هر جا که لازم 
باشد، امثال بنده منافع ورزش کشور را به منافع شخصی 
و فردی گره نمی زنیم. الخیر فی ما وقع.« این جملات 
از آن جهت حائز اهمیت است که حقدادی پیش از این 
و با این صراحت آنها را مطرح نکرده بود. به نظر می رسد 
قرار است در روزهای آینده تصمیمات تازه ای پیرامون 
فدراسیون ژیمناستیک رخ دهد؛ تصمیماتی که از جمله 
آنها می توان ابطال انتخابات، استعفای حقدادی یا انتصاب 

یک سرپرست جدید اشاره کرد. 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: وزیر اقتصاد و دارایی اعلام کرد که به دو سازمان 
امور مالیاتی و خصوصی سازی برای حل مشکلات باشگاه 
استقلال دستوراتی داده است. احسان خاندوزی وزیر امور 
اقتصاد و دارایی در حاشیه بازدید از تسنیم، ضمن تأکید بر 
این نکته که »واگذاری استقلال به این وزارتخانه به تأیید 
نرسید« در پاسخ به پرسش تسنیم درباره مشکلات استقلال 
گفت: امیدوارم با تغییرات مدیریتی که یکی از ارکان بهبود 
عملکرد باشگاه محسوب می شود، شرایط بهبود یابد. وی 
اظهار داشت: به سازمان امور مالیاتی از جهت مسدود 
شدن برخی حساب های ناشی از بدهی های معوق باشگاه 
و همچنین سازمان خصوصی سازی بابت ربط و نسبتی که 
در حوزه بورسی شدن باشگاه ایفا می کند، دستوراتی داده ام 
و امیدوارم هر دو سازمان کمک کنند تا باشگاه از این شرایط 
عبور کند و هواداران روزهای خوب و خوشی را شاهد باشند. 

بیــن المــلل 
  نتایج ضعیف رم در سومین فصل حضور ژوزه مورینیو 
در این تیم، یادآور یک سناریوی تکراری برای این مربی 
پرتغالی است ژوزه مورینیو فقط یک بار در تمام باشگاه هایی 
که مربیگری کرده وارد فصل چهارم شده که آن هم در اولین 
فصل حضورش در چلسی بود که قبل از کریسمس برکنار 
شد. این مربی اکنون وارد سومین فصل حضورش در رم 
شده اشت. تیم تحت هدایت او در سه بازی تنها یک امتیاز 
به دست آورده و شروع ضعیفی داشته و همگان را به یاد این 
سوال انداخته که آیا سندرم فصل سوم مورینیو در رم شروع 
شده است؟ ژوزه مورینیو در سومین فصل حضورش در پورتو 
توانست قهرمانی در لیگ قهرمانان را به دست بیاورد و در 
ادامه در چلسی بود که توانست بیش از ۳ فصل در یک تیم 
بماند. در ادامه او در تیم هایی که مربیگری کرده، همیشه در 
فصل سوم با مشکلات زیادی دست وپنجه نرم کرده که در 
نهایت منجر به استعفا یا برکناری او شده است. برای مثال 
مورینیو در سال سوم حضور در رئال مادرید اتفاق های زیادی 
را تجربه کرد. از درگیری با آشپز تیم گرفته تا صحبت هایی 
درباره دسیسه بازیکنان اسپانیایی علیه او در رختکن، 
درگیری با زین الدین زیدان و حضور در ورزشگاه مادرید ۴۵ 

دقیقه قبل از شروع یک بازی برای هوشدن 
توسط هواداران، اتفاق های عجیبی که او 
در سال سومش در رئال مادرید رقم زد. 
رئال در آن سال نه لیگ را برد و نه حذفی 
و در لیگ قهرمانان در حالی که مدعی 
جدی بود، با شاهکار لواندوفسکی برابر 

دورتموند شکست خورد و 
حذف شد تا مورینیو نیز 
در تصمیمی دوطرفه 
با فلورنتینو پرس از 
هدایت این تیم کنار 

برود. 
 

آرزوی کاپیتان تیم  ملی اسکیت 
 قهرمانی در بازی های آسیایی 

برای معافیت از سربازی 
ایسنا: رضا لسانی ورزشکار اعزامی به 
بازی های آسیایی هانگژو چین و کاپیتان 
تیم ملی اسکیت در رشته فری استایل در 
گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: از آن جا که 
اسکیت برای اولین بار به بازی های آسیایی 
هانگژو اعزام می شود برای قرار گرفتن در 
لیست نفرات اعزامی از یک سال گذشته تاکنون 
تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتم و حتی در 
مسابقات جهانی فرانسه و ایتالیا در رشته فری 
استایل در بخش تایم تریل و دوئل به مدال طلا 
دست یافتم و رکورددار این رشته نیز هستم. 
آرزویم حضور در بازهای آسیایی بود که در 

نهایت انتخاب شدم.

خارج ازمستطیل سبز

چراغ سبز مدیرعامل پرسپولیس  
برای مذاکره با آل کثیر! 

با توجه ثبت نشدن قرارداد عیسی  آل کثیر با 
باشگاه سپاهان، طی روزهای گذشته شایعات 
به  بازیکن  این  بازگشت  پیرامون  فراوانی 
پرسپولیس مطرح شده است و اکنون نیز رضا 
درویش مدیرعامل پرسپولیس برای مذاکره 
با این بازیکن چراغ سبز نشان داد. درویش 
درباره بازگشت آل کثیر گفت: این به آل کثیر 
ارتباط دارد که ببینیم وضعیتش چطور است 
و آیا بازیکن آزاد هست یا خیر. اگر آزاد بوده و 
تمایل داشته باشد در مورد بازگشتش مذاکره 
می کنیم. مهم این است که کادر فنی هم با آمدن 
او موافق باشد. وی ادامه داد: هنوز آل کثیر اعلام 
آمادگی نکرده است. اگر قصد بازگشت داشته 
باشد یقیناً در گل محمدی هم ملاطفتی وجود 

خواهد داشت. 
 

خبـــــر

رعایت نظم در تیم ملی حرف اول را می زند 

در خصوص فهرست ۲۴ نفره دعوت شده به تیم ملی فوتبال 
ایران از سوی امیر قلعه نویی صحبت های مختلفی مطرح 
شده است. هر سرمربی بر مبنای تفکرات، سلیقه و تاکتیک 
مدنظرش از بازیکنانی که بتوانند اهداف او را در زمین پیاده 
کنند دعوت می کند. بعضاً یک تا دو بازیکن هستند که شاید 
حضورشان در آن فهرست لازم باشد ولی باز هم این سرمربی 
است که اشراف کامل به تمامی مسائل دارد و دستیاران او 
بازی های یکایک بازیکنان را زیر نظر دارند و با گزارش هایی 
که به سرمربی می دهند، او فهرست نهایی او را مشخص 
می کند. به نظرم لازم است به فهرستی که امیر قلعه نویی 
داده احترام گذاشت. تیم ملی حق دارد تا بهترین نفرات را در 
اختیار بگیرد ولی فرصت دادن به بازیکنان زیر ۲۳ سال برای 
کمک به تیم امید نشان از تعامل بسیار خوب سرمربیان تیم 
بزرگسال و تیم امید دارد. اللهیار صیادمنش، سامان فلاح، 
محمد امین حزباوی و یاسین سلمانی در تیم امید محک 
می خورند و شرایط بهتر از گذشته شده چون همواره تیم ملی 
زیر ۲۳ سال در بزنگاه ها تعدادی از نفرات کلیدی خود را از 
دست می داد. حضور این چهار بازیکن به تیم امید در مسیر 
صعود به المپیک و کسب نتایج خوب در این مسیر مهم کمک 
می کند. ضمن اینکه اگر به بازی های آسیایی هم اعزام شوند 
قطعاً به این تیم کمک زیادی می کنند. سردار آزمون بازیکن 
گمنامی برای کادرفنی تیم ملی نیست و شناخت کافی از 
توانایی های فنی این بازیکن وجود دارد. اگر دعوت نشدن وی 
به دلیل مصدومیت بوده که تصمیم کاملًا درست و معقولی 
است، اما اگر این مهاجم مصدوم نبوده و تنها به خاطر انتقال از 
بایرلورکوزن آلمان و به رم ایتالیا این دعوت انجام نشده کار به 
جایی نبوده است. درباره کنعان زادگان معتقدم او در گذشته 
هم اتفاقاتی را رقم زد که می شد در آن برهه هم دعوت نشود. 
این بار هم او در بازی با ازبکستآنکه جنبه تدارکاتی داشت 
اشتباهی کرد که باعث شد تا داور از کارت قرمز استفاده کند. به 
طور کلی بازیکنانی در تیم های ملی و حتی باشگاهی باید تابع 
مقرراتی باشند. به خصوص در تیم ملی که اعتبار و شخصیت 
یک کشور را نشان می دهد نباید شاهد رفتار ناشایستی از 
هیچ یک از ملی پوشان بود. نظم در تیم ملی حرف اول را می زند 
و بهترین و تأثیرگذارترین بازیکن هم باید کنار گذاشته شود تا 
بازیکن محوری از بین برود. یک زمانی بلغارستان که از بلوک 
شرق بود خیلی فاصله ای با بلوک غربی نداشت ولی الان جزو 
تیم های درجه سه اروپا محسوب می شود و آنگولا هم در قاره 
آفریقا یکی از تیم های معمولی شمرده می شود ولی بازی با این 
دو تیم بهتر از دیدار با سوریه، امارات یا مالدیو است. تیم ملی 
اگر می خواهد کیفیت بالاتری پیدا کند باید همانند عربستان، 
قطر، ژاپن و کره جنوبی با تیم های طراز اول جهان بازی 
دوستانه برگزار کند تا سطح کیفی بالاتری داشته باشد. شاید 
بازی با چنین تیم هایی هزینه بالایی بطلبد ولی ما که مدعی 

تیم اول آسیا بودن داریم باید در این سطح هم ظاهر شویم. 

سیدداوود سیدعباسی بازیکن سال های نه 
چندان دور تیم های سرخابی پایتخت در خصوص 

وضعیت این تیم ها صحبت کرد. 
   درباره تعطیلی بلندمدت مسابقات لیگ 

برتر چه نظری دارید؟
 تعطیلات درازمدت لیگ مثل این است که 
مجدداً یک پیش فصل آماده سازی دیگر برای 
همه تیم ها آغاز شده و فرصتی دیگر برای بازسازی 
تیم شان را دارند. این تعطیلات برای یکسری از 
تیم ها خوب است، چون تیم ها ۴ بازی داشتند 
و هنوز جا نیفتاده اند، به خاطر همین عیب های  
تیمشان عیان شده و می توانند ضعف و ایرادات 
خودشان را برطرف کنند، اما برای تیمی مثل 
سپاهان که تمام بازی های خودش را پیروز شده، 
تعطیلات خوشایند نیست. فولاد خوزستان تیمی 
باشخصیت در مسابقات لیگ برتر است که هر 
ساله هزینه زیادی برای تیم بستن دارد. فولاد 
۴ بازی خودش را باخته، یک گل زده و ۱۱ گل 
خورده است، اما این تیم پتانسیل بالایی دارد که 
مطمئناً بعد از تعطیلات خودش را از انتهای جدول 

جدا خواهد کرد. 
 هنوز عیار تیم ها مشخص نشده است؟

 تعطیلات باعث خواهد شد تا برخی از تیم ها 
فرصت بازسازی داشته باشند و به خاطر همین 
نمی شود گفت که طی ۴ هفته عیار تیم ها مشخص 
شده است. بر همین اساس در هفته -۷ ۸ مسابقات 
لیگ برتر تیم ها با اختلاف یک یا دو امتیاز یکدیگر 

را در جدول رده بندی تعقیب می کنند. 
پیروزی های  خصوص  در  شما  نظر   
اقتصادی  استقلال و پرسپولیس در ۴ هفته 

ابتدایی لیگ برتر چیست؟
هنوز ابتدای فصل است و تیم های پرطرفدار 
استقلال و پرسپولیس روی غلتک نیفتاده اند. قطعاً 
این دو تیم هم در تعطیلات برای پوشش ایرادات 
و نواقص خودشان تلاش خواهند کرد و مربیان 
راهکار مناسبی برای گل زدن بازیکنان  شان پیدا 
خواهند کرد. به طور حتم زاهدی فشار سنگینی را 
حس می کند، چون تنها فوروارد پرسپولیس است 
و توقعات از او زیاد است. زاهدی مهره موثری در 

تفکرات و تاکتیک های گل محمدی است. 
  تیم های ایرانی در رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا باید به مصاف حریفان مقتدر 

بروند؟
 سپاهان با الاتحاد عربستان، نیروی هوایی 
عراق و الشارجه امارات همگروه است. نساجی 
با الهلال عربستان، بمبئی سیتی هند و نوباهار 
ازبکستان بازی خواهد کرد. پرسپولیس هم 
با النصر عربستان، الدحیل قطر و استقلال 
تاجیکستان دیدار می کند. قطعا سه تیم کشورمان 
از گروه خودشان صعود می کنند و اگر منطقی نگاه 
کنیم پرسپولیس و سپاهان در ۴ هفته مسابقات 
لیگ برتر خوب بودند. با اینکه عنوان کرده اند 
گروه پرسپولیس گروه مرگ است، چون خود 
پرسپولیس در این گروه است. به طور حتم دیدار 
با النصر برای پرسپولیس خیلی دشوار خواهد 
بود، چون آنها به تازگی خوان لاپورت را در برای 
استحکام خط دفاعی شان جذب کرده اند، اما 
پرسپولیس هم تیم شایسته ای است و مطمئن 
باشید تیم های الدحیل و استقلال تاجیکستان از 
رویارویی با پرسپولیس ترس دارند. تیم های غرب 
آسیا قوی هستند و باز هم عربستانی ها شانس 

زیادی برای قهرمانی در آسیا را دارند. 

  ابراهیم قاسمپور 
کارشناس فوتبال 

سید عباسی: 
دیدار با النصر برای 

پرسپولیس خیلی 
دشوار خواهد بود

ر  نتشا ا با  استقلال  ه  باشگا
پوستری برای دو بازیکن ملی 
پوش خود، آرزوی موفقیت کرد. 
این در شرایطی است که هواداران 
این تیم اعتقاد دارند که بازیکنان 
دیگری از جمله سیدحسین 
حسینی نیز می توانستند در این 
فهرست حضور داشته باشند. 

امباپه در  اینکه  به رغم 
روزهای اخیر با انتشار یک 
پست در اینستاگرامش به 
شایعه نقل و انتقال احتمالی 
دامن زده بود، در نهایت 
ستاره  که  شد  مشخص 
فرانسوی در پی اس جی به 
کارش ادامه خواهد داد. 

شهریار مغانلو بعد از غیبت 
در اردوی قبلی تیم ملی 
دیروز در اردوی شاگردان 
امیر قلعه نویی شرکت کرد. 
وی در خرداد ماه از جمع 
شاگردان امیر قلعه نویی 
برای حضور در تورنمنت کافا 

خط خورد. 

ت
شــ

س نو
عک

        حضور در تمرین   آرزوی موفقیت ماندنی

پس از اعتراض اینچه درگاهی و حاشیه های به وجود آمده 

انتخابات فدراسیون ژیمناستیک ابطال می شود؟

رشیدی:  عربستان می تواند قطب فوتبال جهان شود

چراغپور:چه کسی در کادر فنی قلعه نویی نقش کی روش را برای فرگوسن دارد؟

منصور رشیدی پیشکسوت استقلال در 
خصوص شرایط استقلال پس از گذشت ۴ 
هفته ابتدایی لیگ برتر، اظهار داشت: استقلال 
در مجموع عملکرد خوبی داشت. البته تیم 
مشکلات و کمبودهایی به خصوص از نظر مالی 
و مدیریتی دارد. باشگاه تغییرات مدیریتی 
زیادی داشته و هرکسی هم آمد به سلیقه 
خودش کار کرد. ضمن اینکه حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا را هم از دست داده اند و این 
مسئله  هم از نظر روحی بی تاثیر نیست. وی در 
خصوص تفاوت عملکرد استقلال در بازی های 
بیرون از خانه گفت: این مساله می تواند به 
خاطر انگیز بالای تیم هایی مانند ملوان و 

استقلال خوزستان باشد. آنها 9۰دقیقه دویدند 
و واقعا استقلال را اذیت کردند. موقعیت هم 
داشتند. الان بازی با چنین تیم هایی به این 
سادگی نیست که فکر کنیم مثل قدیم کیسه 
بوکس تیم های بالای جدول می شوند. برای 
من هم سوال است که چطور این تیم ناقص 
در گرمای ۵۰درجه آبادان عالی کار می کند 
یا سپاهان مدعی را در خانه خودش به شدت 
تحت فشار می گذارد، اما در بازی های خانگی 
دچار مشکل می شود. رشیدی گفت: استقلال 
هنوز به هافبک بازیساز و مهاجم تمام کننده، 
نیاز دارد. این مساله در کنار جدایی بازیکنان 
کلیدی مثل قائدی و محبی، تیم را در فصل 

جدید دچار مشکل کرده است. باید ببینیم تا 
بازی هفته پنجم و برگزاری دربی وضعیت تیم 
چگونه می شود، اما فعلا با این شرایط، وضعیت 
پرسپولیس از نظر روحی- روانی بهتر است. 
بازیکنان مدنظرش را گرفته و درکنار آن 
بدهی ها و مطالبات بازیکنانش را پرداخت 
کرده است. حالا از کجا آورده اند نمی دانم اما 
در این طرف بازیکنان استقلال هنوز حدود 
۵۰درصد مطالبات شان مانده و از فصل جدید 
هم چیزی دریافت نکرده اند. پیشکسوت 
استقلال تصریح کرد: البته وضعیت استادیوم 
آزادی در کاهش انگیزه بازیکنان هم بی تاثیر 
نیست. خرابی و سردی سکوها در کنار کیفیت 

بدچمن قطعا روی عملکرد آنها تاثیر می گذارد. 
با این وضعیت می خواهیم تیم ها را دعوت کنیم 
درحالی که قطر در همسایگی ما جام جهانی 
را برگزار می کند. با این شرایط کسی جلودار 
عربستان نیست و ممکن است این کشور 
تبدیل به قطبی در فوتبال جهان شود. ژاپن 
هم با همین اقدامات در گذشته الان تبدیل به 
قدرت اول آسیا شده است. فوتبال عربستان 
هزینه کرده تا مردم از بازی لذت ببرند و 
شاداب باشند. هرچند ما هم می توانستیم 
با پول یکی از این اختلاس ها ۱۰ استادیوم 
آزادی بسازیم یا بر سر هر چهارراه یک سیستم 

VAR بگذاریم!

جلال چراغپور کارشناس فوتبال با اشاره به اظهارات 
قلعه نویی که گفته برای جوانگرایی در تیم ملی از فرگوسن 
الگوبرداری می کند گفت: باید ببینیم از کدام محاسن فرگوسن 
الگوبرداری می شود. کی روش هم زمانی در کادر فنی فرگوسن 
بود. چه کسی در کادرفنی قلعه نویی نقش کی روش را برای 

فرگوسن دارد؟
 لیست نفرات 

جلال چراغپور کارشناس فوتبال در گفت وگو با ایسنا، درباره 
نفرات دعوت شده به تیم  ملی اظهار کرد: این لیست مانند صله 
رحم و رفت وآمد فامیلی است و به نوعی )قلعه نویی( دل همه را 
به دست آورده است. باید قبول کنیم در لیست تیم ملی تحولی 
صورت نگرفته و همه گذشتگان، کنونی ها و آیندگان در لیست 

حضور دارند. 
 جدید؟؟!

او ادامه داد: هیچ حرکت رو به جلویی در جهت نو شدن 
صورت نگرفته است. مگر اینکه بخواهند از ۱۰ بازیکن جدید 

در ترکیب اصلی تیم ملی رونمایی کنند. این لیست هیچ چیز 
جدیدی را نشان نمی دهد. 

 عدم دعوت از مدافع 
چراغپور درباره عدم دعوت کنعانی زادگان به دلیل مسائل 
غیرفنی توضیح داد: مسائل غیرفنی به بنده ارتباطی ندارد و من 
فقط درباره مسائل فنی نظراتم را اعلام می کنم. حتما کادرفنی 

صلاح دیده در این اردو از این بازیکن استفاده نکند. 
 طلسم شکنی؟!

کارشناس فوتبال درباره اینکه برخی بازیکنان مانند 
صیادمنش، سلمانی و حزباوی به خاطر حضور در تیم امید به 
تیم ملی بزرگسالان دعوت نشده اند بیان کرد: کار بسیار خوبی 
بود که این بازیکنان در فهرست تیم امید قرار گرفته اند چون 
سهمیه این تیم هستند اما به نظرم تیم امید کار سختی در پیش 

دارد و ۴۸ سال تبدیل به ۵۲ سال می شود. 
 انتقاد 

او درباره اینکه پس از گذشت ۴ هفته از لیگ کدام بازیکن 

از لیست تیم ملی جا مانده است، افزود: در ۴ هفته که نمی شود 
گفت کدام بازیکن خوب بوده که بتواند در سرنوشت تیم ملی 
تاثیر بگذارد. به نظرم من تا زمانی که VAR به فوتبال ما وارد 
نشود نمی توان عملکرد بازیکنان را زیر نظر گرفت چون در این ۴ 

هفته در همه بازی ها اشتباه داوری وجود داشت. 
 تعداد دستیاران 

چراغپور درباره حضور افاضلی و عزیزی به عنوان مشاور در 
تیم ملی تصریح کرد: کادری که به تیم ملی کمک می کند ممکن 
است تمام خواص را در یک مدیرفنی جمع کند. باید به صراحت 
بگویم این همه فرد در کادر تیم ملی نمی تواند مثبت باشد و 
هرچه نفرات بیشتر باشد، منافع تبدیل به ضرر می شود و تعدد 
نظرات صورت می گیرد. زمانی که خدای ناکرده تیم ملی نتیجه 
نگیرد، گروهی می گویند ما پیش از این گفته بودیم کسی گوش 
نکرد. او افزود: پیش از این هم این اتفاق صورت گرفته بود و 
وقتی تیم نتیجه نگرفته بود دنبال مقصر بودیم. امیدوارم که این 

بار این اتفاق صورت نگیرد. 


